
Sprawozdanie z pracy wójta między sesjami – listopad 2024 r. 

6-7 listopada – w Dźwirzynie odbył się Konwent wójtów, burmistrzów i prezydentów miast 

województwa zachodniopomorskiego. Do głównych tematów poruszonych podczas konwentu 

należały: możliwości pozyskania funduszy z obecnej perspektywy unijnej, finanse samorządów 

w kontekście nowej ustawy o dochodach jednostek samorządu terytorialnego, finansowanie 

oświaty i pomocy społecznej, gospodarka odpadami i inne. 

11 listopada – obchodziliśmy Dzień Niepodległości: złożenie kwiatów pod pomnikiem przy 

urzędzie oraz IX Bieg Niepodległości w Niedźwiedziu. 

13 listopada – w urzędzie miasta w Stargardzie odbyło się spotkanie włodarzy gmin leżących 

nad Miedwiem w sprawie „Projektu Miedwie”. Wcześniej gminy zgłosiły w formie ankiety 

swoje propozycje i uwagi, a także zasygnalizowały potencjalne problemy, które mogą się 

pojawić podczas opracowywania i realizacji koncepcji zagospodarowania terenów. 

18-19 listopada – w Kołobrzegu odbyło się seminarium dla włodarzy gmin, zorganizowane 

przez Regionalną Izbę Obrachunkową. Tematem były przepisy ustawowe dotyczące finansów 

publicznych, roli regionalnych izb obrachunkowych, procedury absolutoryjnej oraz 

odpowiedzialności za naruszenie dyscypliny finansów publicznych. 

27 listopada – spotkanie z radnym sejmiku województwa zachodniopomorskiego Sebastianem 

Szwajlikiem. Pan radny jest bardzo zaangażowany w pomysł budowy ścieżki rowerowej wokół 

Miedwia, która ma być jednym z elementów „Projektu Miedwie”. Podejmuje starania, aby 

województwo włączyło się finansowo w to przedsięwzięcie. 

Został opracowany projekt budżetu gminy na 2025 r. wraz z Wieloletnią Prognozą Finansową 

na lata 2025-35. Oba dokumenty złożone zostały w biurze rady gminy oraz przekazane do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w dniu 15 listopada. 

Wszystkie inwestycje zaplanowane do zakończenia w tym roku zostały zakończone. Trwają 

inwestycje, których zakończenie zostało przewidziane zgodnie z umowami w roku przyszłym, 

tj. budowa kanalizacji w Reptowie, budowa drogi w Reptowie, budowa dróg na tzw. rekreacji 

w Morzyczynie, przebudowa świetlicy w Kunowie. 

Została zawarta umowa na wykonanie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu w obrębie Niedźwiedź. Wykonawcą dokumentacji jest firma AKWADRAT z 

Gorzowa Wielkopolskiego, a koszt opracowania wynosi 48 tys. zł brutto. 

Ogłosiliśmy przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej szkoły w Kunowie. 

Otwarcie ofert zostało wyznaczone na 18 grudnia. Zrezygnowaliśmy przy tym z procedury 

wyłonienia wykonawcy w drodze konkursu, ponieważ znacząco wydłużyłoby to postępowanie, 

a co za tym idzie – wykonanie dokumentacji. 

W drugim postępowaniu na wyłonienie wykonawcy planu ogólnego, podobnie jak w 

pierwszym, nie wpłynęła żadna oferta. W tej sytuacji podejmujemy starania, aby udzielić 

zamówienia z wolnej ręki, co umożliwiają przepisy pzp. 

Został przekazany plac budowy wykonawcy przebudowy wodociągu w ul. Magellana. 

Trwa weryfikacja złożonych wniosków w naborze konkursowym w ramach FEPZ, działanie 

2.17 Ograniczenie strat wody i poprawa jakości wody. Przypomnę, że złożyliśmy w tym 



naborze wniosek o dofinansowanie inwestycji w ul. Magellana. Zakończono pierwsze dwa 

etapy weryfikacji, które przeszliśmy pomyślnie. Pozostał ostatni, 3 etap, który prawdopodobnie 

będzie przeprowadzony jeszcze w grudniu. 

20 listopada dotarł zakupiony z dofinansowaniem z Polskiego Ładu niskoemisyjny autobus 

szkolny. Od poniedziałku 25 listopada dowozi naszych uczniów do szkół. W ramach jednego 

przedsięwzięcia zamontowaliśmy ponadto stację ładowania samochodów elektrycznych, która 

również została już uruchomiona. Cena za 1 kWh wynosi 1,50 zł. Obie inwestycje kosztowały 

łącznie 1,7 mln zł, z tego dofinansowanie wyniosło 1,5 mln. 

Rozstrzygnęliśmy przetarg na zimowe utrzymanie dróg. Na pierwsze zadanie, tj. drogi 

publiczne, wpłynęła jedna oferta na kwotę 248.512,32 zł, na drugie, tj. drogi wewnętrzne – 

dwie oferty na kwoty 99.926,57 zł oraz 80.000,80 zł. W pierwszym zadaniu wykonawcą będzie 

Przedsiębiorstwo Budowlano-Transportowe ARBET ze Stargardu (już jest po weryfikacji 

oferty), w drugim – Spółdzielnia Socjalna Pod Dębami ze Starej Dąbrowy, jeżeli pomyślnie 

zakończy się weryfikacja oferty. 

Trwają ostatnie jesienne porządki na promenadzie i terenach komunalnych, a także 

przygotowania do zimy – zakup soli, piasku, uzupełnienie skrzyń z piaskiem, przygotowanie 

sprzętu do odśnieżania ścieżek i chodników. 

W trakcie realizacji jest wykonanie zjazdu wraz z ogrodzeniem i bramą, niezbędne dla nowego 

autobusu. 

Od początku listopada są dostarczane mieszkańcom pakiety worków na odpady na 2025 r. 

Pakiet zawiera 20 worków żółtych, 12 niebieskich i 6 zielonych na osobę oraz 36 brązowych 

na posesję. Te ostatnie, tak samo jak w roku ubiegłym, są dostarczane za pisemnym 

potwierdzeniem odbioru. Jak dotychczas worki zostały dostarczone do Bielkowa, Rekowa, 

Jęczydołu, Kunowa, Miedwiecka, Zieleniewa oraz ok. ¾ Morzyczyna. 

Wykonana została konserwacja rowów melioracyjnych przy ul. Polnej i ul. Pileckiego. 

Wykonano ostatnie zadania w ramach funduszy sołeckich: zakupy na obchody Dnia 

Niepodległości i zakupy na organizację mikołajek w sołectwach, zakup stołu do tenisa 

stołowego wraz z wyposażeniem dla sołectwa Niedźwiedź, zlecono wykonanie rolety 

zabezpieczającej w świetlicy w Reptowie, zamówiono huśtawkę na plac zabaw w Motańcu oraz 

maty akustyczne do świetlicy w Bielkowie. 


